

## We Give Immortal Praise

我的心哪，你要稱頌耶和華，不可忘記祂的一切恩惠。 詩103:2

歷近輝何就維修官道詩122, 1984  
Isaac Watts, 1674-1748CHRISTCHURCH 6.6.6.6.8.8.  
Charles H. Steggall, 1826-1905

1 3 5 i 2 | 5 - - i | 6 5 5 4 | 3 - - 2 |

1. 永 遠 讚 美 聖 父, 慈 愛 廣 大 無 邊, 今  
2. 至 高 永 恆 尊 榮, 屬 於 美 聖 子 其 基 督, 情  
3. 永 遠 敬 拜 聖 靈, 讚 美 歸 永 遠 聖 稱 名, 因  
4. 讚 美 全 能 真 神, 當 受 永 歸 其 遠 聖 稱 名, 頌  
1. We give im - mor - tal praise To God the Fa - ther's love, For  
2. To God the Son be - longs Im - mor - tal glo - ry too, Who  
3. To God the Spir - it's name, Im - mor - tal wor - ship give, Whose  
4. Al - might - y God, to Thee Be end - less hon - our done, The

3 5 6 i | 7 - - 7 | 2 i 6 6 | 5 - - 5 | i 6

日 賜 我 多 福 將 來 接 我 升 天; 以 恩 典  
願 流 血 受 之 功, 救 我 免 受 永 苦; 從 死 復  
祂 重 造 一 體, 死 亡 罪 人 得 生; 神 聖 計  
妙 三 位 一 體, 永 恆 同 位 同 榮; 世 人 理  
all our com - forts here, And bet - ter hopes a - bove; He sent His  
bought us with His blood From ev - er - last - ing woe; And now He  
new cre - a - ting power, Makes the dead sin - ner live; His work com -  
un - di - vid - ed Three, And the mys - te - rious One; Where rea - son

5 3 | 1 2 3 3 | i 2 5 6 | 2 - 2 - | 1 - - ||

賜 下 獨 生 子, 受 死 代 贖 世 人 罪 愆。  
活 執 掌 大 完 成, 親 見 “勞 苦 功 充 滿 彰 顯。  
劃 賴 無 法 測 透, 天 以 喜 樂 心 與 愛 敬 奉。  
智 無 賴 法 測 透, 成 透, 惟 以 信 心 與 愛 敬 奉。  
own e - ter - nal Son To die for sins that man had done.  
lives and now He reigns And sees the fruit of all His pains.  
pletes the great de - sign, And fills the world with joy di - vine.  
fails with all her powers, There faith pre - vails, and love a - dores.

Praise the Lord, O my soul, and forget not all His benefits. Psa.103:2

ADORATION AND PRAISE